
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 24. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1607
Kan ministeren bekræfte, at der ifølge dansk lovgivning og EU-lovgivningen intet er til 
hinder for at slå grøde i Gudenåen to eller tre gange om året, hvis dette er nødvendigt for 
at undgå oversvømmelser og garantere lodsejernes retskrav?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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